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石家庄翔昱机械有限公司是专业从事焊管生产

技术研发，焊管成套设备设计制造，焊管轧辊模具设计

制造及其销售于一体的企业。

SHIJIAZHUANG XIANGYU MACHNFRY CO.ITD is an

enterprise that integrates production and sales. It

specializes in the research and development of welded

pipe production technology, design and manufacture of

complete sets of welded pipe equipment and welded pipe

roll molds.
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• 公司位于河北省石家庄市赵县天山创科工业园区。

• 占地面积6000平方米，机加工车间3000平米，装配车

间2000平米。

• 拥有36套各种机床，各种检测设备仪器齐全；

• The company is located in Tianshan Innovation and Technology 
Industrial Zone, Zhao County, Shijiazhuang, Hebei. 

• The factory area is 6,000 square meters, including 3,000 square 
meters for the machining workshop and 2,000 square meters for the 
assembly workshop. 

• The company has 36 sets of various machine tools and various 
testing equipment and instruments.
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• 公司为ISO9001质量管理体系认

证单位，从设计、生产、采购、

装配严格执行该体系。

• 我们有一批高水平的专业技术团

队，为客户提供专业设计、制做、

售后服务。

• The company has ISO9001 quality 
management system certification. 
This system is  strictly implemented 
from design, production, 
procurement and assembly by us.

• We have a group of high-level 
professional and technical teams to 
provide professional design, 
manufacturing and after-sales 
service to our customer.
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卧式活套

HORIZONTAL LOOPER
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ROLL MOLD

模具（轧辊模具）

轧辊模具应用于高频焊管机和冷弯机，各种钢管设备和冷弯型钢设备上生产的模具。

Roll molds are used in high-frequency pipe welding machines and cold bending machines, as 
well as in the production of various steel pipe equipment and cold-formed steel equipment.
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翔昱机械始终以诚信、共赢的心态，热情接待每一位用户，用高性价比的优质产品满足您投资需求。为您企业发展增添信心提供可靠的生产保障。雄厚的技术力量为客户专业设

计和制作各种焊管设备。全体员工热情欢迎您的到访，实地考察，合作共赢，共创佳业。

We always welcome every user with an honest and win-win mentality, and meet your investment needs with cost-effective high-quality products. We can improve

your confidence to your business development and provide reliable production guarantees. With our strong technical ability professionally designs and

manufactures various welded pipe equipment for customers. We warmly welcome your visit, on-the-spot inspection to achieve win-win cooperation and create a

better future.
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 售前：专业的销售人员为您详细讲解产品的功效与使用方法，并根

据客户的不同情况为您进行创业预算与建议。

 Pre-sales: Professional salespeople will explain the efficacy and

use methods of the product in detail, and make entrepreneurial

budget and suggestions according to the different conditions of

customers.

 售中：资深专业人员及培训中心为您提供全面技术咨询与培

训，充分了解产品的性能特点，现场培训实操演练，使您不

仅买了设备，也掌握了技术。

 On-sale: Senior professionals and the training center

provide you with comprehensive technical consultation and

training, fully explain the performance characteristics of the

product, and conduct on-site training and practical exercises,

so that you not only buy the equipment, but also have the

skill.

 售后：特别配备一批专业过硬、经验丰富的服务人员进行全

程跟踪服务，解答客户各种疑难问题，满足客户不同需求，

还定期走访客户，帮助客户培训技术人员。

 After-sales: A group of professional and experienced service

staff are specially equipped to provide full tracking service,

answer various difficult questions of customers, meet

different needs of customers, and regularly visit customers

to help customers train technical personnel.
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联系方式 CONTACT INFORMATION

联系电话 Tel：13932101145 13930129261

公司邮箱 Email：xiangyujixie001@163.com

公司地址 Address ：河北省石家庄市赵县天山创科工业园区
Tianshan Innovation and Technology Industrial Zone, Zhao County, 
Shijiazhuang, Hebei 



THANK YOU


